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　　>The network education(网络教育)
　　The newly-coined word \"online education\" may by no means sound strange to most people. During the past several years, hundreds of online education colleges have sprung up around China.
　　Why could online education be so popular in such a short period of time? For one thing, If we want to catch up with the development and the great pace of modern society, we all should possess an urgent and strong desire to study, while most people nowadays are under so enormous pressures that they can hardly have time and energy to study full time at school. Furthermore, online education enables them to save a great deal of time on the way spent on the way between home and school. Last but not least, the quick development of internet，which makes possible all our dreams of attending class on the net，should also be another critical reason.
　　Personally, I appreciate this new form of education. It\'s indeed a helpful complement to the traditional educational means. It can provide different learners with more flexible and various ways to learn. Most of all, through online education, we can stick to our jobs and at the same time study and absorb the latest knowledge.
　　>College students Join The Army(大学生参军)
　　It\'s a good option for college students to join the army. Army is the important constitution in a country. Nowadays, many college students prefer to be soldiers. Why?
　　Firstly, there are many preferential policies for college students to join the army, such as tuition waiver, wage subsidy. What\'s more, I consider join the army can strengthen our mind. In my opinion, it\'s the most important reason to join the army. Whatever you are a student or others, two years\' training can build a strong body, too.
　　I want to join the army. My family is delighted to my decision. Because I want to be a great and strong woman and change my images in front of my friends. More importantly, I would like to experience the army life; I think it will be a colorful moment in my whole life.
　　参军对于大学生来说是一个很好的选择。军队是一个国家最重要的组成部分。如今，很多大学生都愿意去参军，是什么原因呢?
　　首先，大学生参军有很多优惠政策，如减免学费，工资补贴。更重要的是，我认为参军可以丰富我的想法。在我看来，这是参军最重要的原因，不管你是一名学生或其他人，两年的培训可以练就一个强壮的身体。
　　我想参军。我的家人对我的决定感到很高兴。因为我想成为一个伟大而坚强的女人，并且改变我在我朋友面前的形象。更重要的是，我想体验一下军旅生活;我觉得那会是在我的整个人生中丰富多彩的时刻。
　　>How to Solve the Problem of Heavy Traffic(如何解决交通问题)
　　In modern society, the problem of heavy traffic has aroused a wide concern. Concerning with this problem, different people hold different opinions. As far as I am concerned, to solve this problem, we need to begin with the following steps.
　　First, limiting the number of private cars is a significant step to solve the problem of heavy traffic. Private car occupies a larger space and it is responsible for traffic jam to a large extent. Less private cars will accelerate the flow of traffic. Second, it is also a good means to open up the special roads for buses. By doing this, the phenomenon that the buses block the street when passengers get on or get off the buses will not occur again. At the same time, it will upgrade the efficiency of buses. Finally, reinforcing punish toward the over-speed cars and drunk driving so as to reduce the rate of traffic accident, and then decrease traffic jam.
　　To put it in a nutshell, only we put the above advice into practice together can we solve the problem of heavy traffic.
　　在现代社会，交通拥挤的问题已经引起了广泛的关注。关于这个问题，不同的人有不同的观点。我觉得要解决这个问题我们需要从以下步骤开始。
　　首先，限制私家车的数量是解决交通拥挤问题的重要一步。私家车占据了较大的空间，在很大程度上它要对交通堵塞负责。私家车会加快运输量。第二，为公共汽车建立特殊道路也是一个好方法。这样的话，乘客从公共汽车上下车阻碍了马路的现象不会再发生。同时，也会提升公交车的效率。最后，加强惩罚超速和酒后驾驶的汽车来降低交通事故的发生率，并减轻交通堵塞。
　　简而言之，我们只有把以上建议一起付诸实践我们才能解决交通拥挤的问题。
　　>Electric Books and Traditional Books(电子书和传统书籍)
　　With the development of technology, more and more electric books are used by people; in the meantime, many people still read traditional books. I think both of them have their own advantages and disadvantages.
　　Electric books and traditional books can be very different from each other. Electric books are light to carry, and they are so pers that you can read them on your mobile phone, MP4. To the contrary, the quality of traditional books can be well guaranteed. Moreover, most of electric books are network novel, and most of traditional books are professional books. Many people enjoy reading traditional book. Finally, if you read the electric book too long, you will feel dizzy with agitation. So reading the traditional books can make you healthy.
　　However, they have one thing in common that is they provide us knowledge. I think they will develop better in the future to make up their disadvantages.
　　随着科技的发展，越来越多的人使用电子书;与此同时，很多人仍然在看传统书籍。我觉得两者都有优点和缺点。
　　电子图书与传统书籍是非常不一样的。电子书很容易携带，他们是如此的不同，你可以看看你的手机，MP4上看。与此相反，传统图书的质量可以得到很好的保证。而且，大多数的电子图书都是网络小说，而传统的书籍则是专业书。许多人喜欢阅读传统书籍。最后，如果你看电子书刊太长时间，你会觉得头晕与心闷。所以阅读传统书籍可以让你健康。
　　然而，他们有一个共同点，那就是他们为我们提供知识。我觉得他们未来会发展得更好来弥补其缺点。
　　>Social Practice of College Students(大学生社会实践)
　　Nowadays, social practice has been brought to great concern among colleges and universities increasingly. During summer or winter holiday, college students are encouraged and organized to participate in all kinds of social practice activities, such as part-time jobs, volunteering teaching and fieldwork.
　　如今，社会实践在高校中不断引起极大关注。在寒暑假期间，学校都鼓励或者组织学生参加各种社会实践活动，如兼职工作，支教和实习。
　　There is no doubt that students can benefit a lot from social practice activities. First, they are provided with more chances and opportunities to contact with our real society and broaden their horizon. Second, it is a good chance for them to apply their theory knowledge to practice and improve their ability. Third, students can enjoy the happiness of work and realize their value.
　　毫无疑问，学生可以从社会实践活动中受益很多。首先，他们有更多的机会和机遇与来接触我们的现实社会并拓宽视野。第二，那是让学生把理论运用于实践的并提升自我能力的一个好机会。第三，学生可以享受来自工作的快乐并实现自我价值。
　　However, there are also some things needed to be noticed in the process of taking part in social practice activities. For example, students should take care of themselves well and interchange labor and repose during the work. In addition, they should not ignore their studies when they are working.
　　然而，在参加社会实践活动的过程中有些事情也是需要注意的。例如，学生应该照顾好自己，处理好休息和工作的关系。再者，在工作的时候他们不应该把学习抛到脑后。
本文档由范文网【dddot.com】收集整理，更多优质范文文档请移步dddot.com站内查找
